

PATENT ASSIGNMENT

Electronic Version v1.1  
 Stylesheet Version v1.1

<b>SUBMISSION TYPE:</b>	NEW ASSIGNMENT
<b>NATURE OF CONVEYANCE:</b>	ASSIGNMENT
<b>CONVEYING PARTY DATA</b>	
<b>Name</b>	<b>Execution Date</b>
Eric Carreel	04/03/2001
Jacques Lewiner	04/03/2001
<b>RECEIVING PARTY DATA</b>	
<b>Name:</b>	INVENTEL SYSTEMS
<b>Street Address:</b>	35 rue Tournefort
<b>City:</b>	Paris
<b>State/Country:</b>	FRANCE
<b>Postal Code:</b>	75005
<b>PROPERTY NUMBERS Total: 1</b>	
<b>Property Type</b>	<b>Number</b>
<b>Patent Number:</b>	6349262
<b>CORRESPONDENCE DATA</b>	
<b>Fax Number:</b>	(609)734-6888
<i>Correspondence will be sent via US Mail when the fax attempt is unsuccessful.</i>	
<b>Email:</b>	pat.verlangieri@technicolor.com
<b>Correspondent Name:</b>	Thomson Licensing LLC
<b>Address Line 1:</b>	2 Independence Way, Suite 200
<b>Address Line 4:</b>	Princeton, NEW JERSEY 08540
<b>ATTORNEY DOCKET NUMBER:</b>	INVEL97004
<b>NAME OF SUBMITTER:</b>	Patricia A. Verlangieri
<b>Total Attachments: 6</b> source=LewinerCarreel-InventelSystems#page1.tif source=LewinerCarreel-InventelSystems#page2.tif source=LewinerCarreel-InventelSystems#page3.tif source=LewinerCarreel-InventelSystems#page4.tif source=LewinerCarreel-InventelSystems#page5.tif source=LewinerCarreel-InventelSystems#page6.tif	

CH \$40.00 6349262

**INVENTION PATENT CESSION CONTRACT****THIS CONTRACT IS MADE BETWEEN:**

Mr. Eric Carreel, residing at 9 rue du Général Gouraud, 92090 Meudon,  
Mr. Jacques Lewiner, residing at 7 avenue de Suresnes, 92210 Saint Cloud,

hereafter referred to as "the Assignors"  
on one side,

ET

The company INVENTEL SYSTEMS, a public limited company with capital of 2 000 000 F,  
having its headquarters at 35 rue Tournefort, 75005 Paris, licensed at the Registre du  
Commerce et des Sociétés de Paris under the number B 378 716 344, acting in capacity as  
legal representative,

hereafter referred to as "the Assignee"  
on the other side.

**IT WAS PREVIOUSLY STATED THAT:**

- The Assignors are holders of the patent application N° 97 03111, filed 14<sup>th</sup> March 1997 and published 14<sup>th</sup> May 1999 under the publication number 2 760 878, hereafter referred to as "the Patent".
- The Assignee, interested by the invention being the purpose of the Patent, hereafter referred to as "the Invention", and exclusive licensee of the Patent from 10<sup>th</sup> May 1997, today manifest their interest in its acquisition.

The parties have met and

**IT WAS AGREED AND ADOPTED THAT:*****ARTICLE 1 - PURPOSE***

The Assignors cede to the Assignees, who accept, the proprietorship of the Patent, as well as:

- the right to priority from the filing of the Patent, in the sense of the Convention de Paris for the protection of Industrial Property or any other International agreement,
- and more specifically, the right to file all industrial property titles protecting the Invention, in France as abroad, if necessary claiming the priority rights mentioned above or, concerning France, possibly claiming the benefit of the Patent filing date in compliance with article L 612-3 of the Intellectual Property Code.

It is specified that the Patent is already the subject of filings in various countries and that Patent applications are currently in force in the following countries:

- Europe (Germany, France, United Kingdom)
- Japan
- USA

These Patent filings are an integral part of the cession.

#### ***ARTICLE 2 – CONSEQUENCES OF THE CESSION***

- 2.1 As a result of the present cession the Assignee acquires rights by subrogation from the Assignors to the Patent, so that from the instant of the signature of the present, he has the entire propriety and entitlement and can dispose or exploit it as he deems fit, maintain it in force or abandon it.
- 2.2 The Assignee will discharge, from the present, the Patent annuities for as long as he desires to maintain it in force.
- 2.3 The present cession gives the right for the Assignee to sue for infringement due to any acts of infringement anterior or posterior to the present date.

#### ***ARTICLE 2 – GUARANTIES***

- 3.1 The Assignors declare that on the present signature day, no license for exploitation, with the exception of that conferred to the Assignee, nor any cession is as yet in force on the Patent.
- 3.2 The Patent is not elsewhere the object of a pledge or guarantee, and as such, the Assignors are free to dispose of it.
- 3.3 The Assignors declare to not having been obliged to defend or engage in legal proceedings due to a litigation concerning the legal propriety of the Patent, and to always having peaceful possession.
- 3.4 The Assignors only guarantee the material existence of the Patent to the exclusion of all other guarantees, so that the cession is consented at the risk and peril of the Assignee. Hence, in the case where the Patent is declared null by a definitive judicial decision, or in the case where the Assignee is declared infringer of a third party patent, the Assignee can claim no compensation from the Assignors

#### ***ARTICLE 4 – CESSION PRICE***

The present cession is agreed upon the sum of 20 000 F (twenty thousand French francs) exclusive of VAT, or 23 920 F including tax (twenty three thousand nine hundred and twenty French francs tax included), paid by the Assignee upon signature of the present act, and divided as follows:

- 50% to Mr. Jacques Lewiner
- 50% to Mr. Eric Carreel

For which the Assignors will give receipt by the present.

**ARTICLE 5 - ASSIGNOR OBLIGATIONS**

The Assignors engage to provide at any time upon request of the Assignee any elements and signatures that may be required by the Assignee to have full peaceful propriety of the Patent and the rights that are attached to it.

**ARTICLE 6 – APPLICABLE LAW – LITIGATION**

The present contract is subject to French law. Any difference between the parties in interpretation and/or execution of the present contract will be subject, by the prosecuting party, in default of an amicable resolution, to the competent district court.

**ARTICLE 7—FORMALITIES – POWER OF ATTORNEY**

All power of attorney is granted to the holder of an original example of the present act, to obtain the inscription on the *Registre National des Brevets* (National Patent Register) held by the *Institute National de la Propriété Industrielle* (National Institute of Industrial Property) in Paris, the corresponding costs being in the charge of the Assignee, or in other national registers.

Performed in Paris, 3<sup>rd</sup> April 2001, in five examples thus one for each of the parties, one for the registration and one for inscription in the *Registre National des Brevets* held by the *Institute National de la Propriété Industrielle* in Paris, or to serve as justification notably before any national or international administration.

Mr Eric Careel

The company INVENTEL SYSTEMS

The Assignor

The Assignee

Mr Mr. Jacques Lewiner

The Assignor

**CONTRAT DE CESSION DE BREVET D'INVENTION**

**ENTRE LES SOUSSIGNES :**

Monsieur Eric CARREEL, demeurant 9, rue du Général Gouraud, 92190 Meudon,

Monsieur Jacques LEWINER, demeurant 7, avenue de Suresnes, 92210 Saint Cloud,

ci-après dénommés ensemble "les Cédants"

d'une part,

**ET**

La société INVENTEL SYSTEMES, société anonyme au capital de 2 000 000 F, dont le siège social est 35, rue Tournafort, 75005 Paris, immatriculée au Registre du Commerce et des Sociétés de Paris sous le numéro B 378 716 344, prise en la personne de son représentant légal,

ci-après dénommée "le Cessionnaire"

d'autre part.

**IL A ETE PREALABLEMENT EXPOSE CE QUI SUIIT :**

- Les Cédants sont titulaires de la demande de brevet N° 97 03111, déposée le 14 mars 97 et publiée le 14 mai 1999 sous le numéro de publication 2 760 878, ci-après désignée « le Brevet ».
- Le Cessionnaire, intéressé par l'invention faisant l'objet du Brevet, dite ci-après « l'Invention », et licencié exclusif du Brevet depuis le 10 mai 1997, manifeste aujourd'hui son intérêt à son acquisition.

Les parties se sont rapprochées et

**IL A ALORS ETE CONVENU ET ARRETE CE QUI SUIIT :**

**ARTICLE 1 - OBJET**

Les Cédants cèdent au Cessionnaire, qui accepte, la propriété du Brevet, ainsi que :

- le droit de priorité né du dépôt du Brevet, au sens de la Convention de Paris pour la protection de la Propriété Industrielle ou de tous autres accords internationaux,
- et plus généralement, le droit de déposer tous titres de propriété industrielle protégeant l'Invention, en France comme à l'étranger, le cas échéant en revendiquant le droit de

*Handwritten signatures: EC and JWS*

priorité susmentionné ou, s'agissant de la France, en revendiquant éventuellement le bénéfice de la date de dépôt du Brevet conformément à l'article L 612-3 du Code de la Propriété Intellectuelle.

Il est précisé que le Brevet a déjà fait l'objet de dépôts dans divers pays et que les demandes de brevets sont en vigueur à ce jour dans les pays suivants :

- Europe (Allemagne, France, Grande Bretagne)
- Japon
- USA.

Ces dépôts font partie intégrante de la cession.

### **ARTICLE 2 – CONSEQUENCES DE LA CESSION**

- 2.1 Par l'effet de la présente cession, le Cessionnaire est subrogé dans tous les droits des Cédants sur le Brevet, de sorte qu'à compter de la signature des présentes, il en aura la propriété et la jouissance entières et pourra en disposer ou l'exploiter à son gré, le maintenir en vigueur ou l'abandonner.
- 2.2 Le Cessionnaire acquittera, à compter des présentes, les annuités du Brevet pour autant qu'il souhaite le maintenir en vigueur.
- 2.3 La présente cession emporte le droit pour le Cessionnaire d'agir en contrefaçon à l'égard de tous actes de contrefaçon antérieurs ou postérieurs à la date des présentes.

### **ARTICLE 3 – GARANTIES**

- 3.1 Les Cédants déclarent qu'au jour de la signature des présentes, aucune licence d'exploitation, à l'exception de celle conférée au Cessionnaire, ni aucune cession ne sont encore en vigueur sur le Brevet.
- 3.2 Le Brevet ne fait par ailleurs l'objet d'aucun gage ou nantissement, et qu'ainsi, les Cédants en ont la libre disposition.
- 3.3 Les Cédants déclarent n'avoir eu à défendre ou à agir en justice à l'occasion d'aucun litige tenant à la propriété du Brevet, et en avoir toujours joui paisiblement.
- 3.4 Les Cédants ne garantissent que l'existence matérielle du Brevet à l'exclusion de toute autre garantie, de sorte que la cession est consentie aux risques et périls du cessionnaire. Ainsi, au cas où le Brevet viendrait à être déclaré nul par décision judiciaire définitive, ou au cas où le Cessionnaire viendrait à être déclaré contrefacteur d'un brevet d'un tiers, le Cessionnaire ne pourra réclamer aucun dédommagement aux Cédants.

### **ARTICLE 4 – PRIX DE CESSION**

*MLL* *MAO* *EC*

La présente cession est consentie moyennant la somme de 20 000 F (vingt mille francs français) hors TVA, soit 23 920 FF TTC (vingt trois mille neuf cent vingt francs français TTC), versée par le Cessionnaire à la signature du présent acte, et répartis comme suit :

- 50% à Monsieur Jacques LEWINER
- 50% à Monsieur Eric CARREEL

ce dont les Cédants lui donnent quittance par les présentes.

#### **ARTICLE 5 - OBLIGATIONS DES CEDANTS**

Les Cédants s'engagent à fournir à tout moment sur simple requête du Cessionnaire toutes pièces et signature qui seraient nécessaires au Cessionnaire pour jouir pleinement de la propriété du Brevet et des droits qui y sont attachés.


#### **ARTICLE 6 - DROIT APPLICABLE - LITIGE**


Le présent contrat est soumis au droit français. Tout différend né entre les parties de l'interprétation et/ou de l'exécution du présent contrat sera soumis, par la partie la plus diligente, à défaut de résolution amiable, au Tribunal de Grande Instance compétent.


#### **ARTICLE 7 - FORMALITES - POUVOIR**

Tout pouvoir est donné au porteur d'un exemplaire original du présent acte, pour en requérir l'inscription sur le Registre National des Brevets tenu par l'Institut National de la Propriété Industrielle à Paris, les frais correspondants étant à la charge du Cessionnaire, ou sur tous autres registres nationaux.

Fait à Paris, le 3 avril 2001, en cinq exemplaires dont un pour chacune des parties, un pour l'enregistrement et un pour l'inscription au Registre National des Brevets tenu par l'Institut National de la Propriété Industrielle à Paris, ou pour servir de justification notamment auprès de toute administration nationale ou internationale.

  
Monsieur Eric CARREEL  
Le Cédant

  
La société INVENTEL SYSTEMES  
Le Cessionnaire

  
Monsieur Jacques LEWINER  
Le Cédant